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SVET: Dnes bych se ráda zamyslela nad nemnoha informacemi kolujícími po internetu o
tzv.pandemických dětech, tedy o dětech narozených během současné covidové fake-plandemie, která
není o nějakém viru, ale o politice, totální kontrole a hlavně o očkování. A právě díky tomuto
„očkování“ založeném na technologii mRNA a plném neskutečných nanotechnologií se dnes rodí
velmi zvláštní děti. Tedy za předpokladu, že se vůbec narodí, protože u očkovaných lidí vzrostla
potratovost o neskutečných 6000% (to není překlep, slovy šest tisíc procent!), mnoho mužů naprosto
ztrácí plodnost, ženy přichází o menstruační cykly, nebo mají značně nepravidelnou a silnou
menstruaci. Občas se ovšem stane zázrak a miminka se očkovaným rodičům přece jen narodí. Jsou
však velmi „zvláštní“. Kromě syndromických rysů, které vykazují, jsou na nich nejnápadnější
jejich černé oči a viditelně značně zrychlené stárnutí.

Černooké „covidové“ miminko

Typickým znakem těchto covidových novorozenců jsou nepřirozeně černé oči bez bělma.
Novorozenec se narodil se zubem. Nebo třeba drží hlavu vzhůru od prvního dne života. Procházel se
již za dva týdny, dokáží chodit již za 3 měsíce. A co znamenají ty velké černé oči, připomínající oči
nějakého „mimozemšťana? Že by potvrzení mé silně konspirační teorie o tom, že to vše co se děje
nemá až tak úplně pozemský původ? Kdo ví, ostatně podívejte se na toto video, které jsem stáhla z
BitChute:

Odkaz na video na BitChute
Černooká miminka z éry očkování proti Covidu – Jsou velmi odlišná.

Video zachycuje miminka z těchto porodů… tedy dětí, jejichž rodiče byli očkováni koncem prosince
2020 a začátkem ledna 2021. Před početím, a tedy logicky, také před těhotenstvím a porodem.

Takže to, co vidíme, je, že tyto děti mají jakýsi syndromový efekt.  Mají několik charakteristických
rysů, jako je načernalá barva očí, které jsou obvykle světlé, když se narodí . Pak teprve získají
barvu, kterou budou mít, když se vytvoří sítnice a duhovka.

Ale pojďme se podívat na obrázky a vy sami posoudíte co vidíte.

Jako by u dětí došlo k předčasnému stárnutí . A fyzické vlastnosti, které by měly být vidět teprve
až za rok nebo rok a trochu, tak tato miminka projevují již ve velmi raném věku, jako jsou pokusy o
plazení ve 2 týdnech. Věci, které nejsou normální. Kromě těch černých očí, což není zrovna normální.
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Na úvod jsem vám ukázala trochu znepokojivé video na téma „černých oči“, jak říkají dětem
narozeným v roce 2021. Miminek narozených až po předchozím očkování rodičů. A co vidíte… No.
 Jak říkám, berme tyto případy zatím trošku „s rezervou“, dokud nebude k dispozici více
materiálu, který tomuto tématu dodá větší důvěryhodnost .

Ale to, co hlavně pozorujeme, je, jako by u nich docházelo ke zrychlenému stárnutí nebo k
předčasnému vývoji. Děti ve věku 3 měsíců již mohou chodit, například když je to normální až tak od
devíti měsíců. Myslím, že nejdříve je to minimálně devět nebo deset měsíců. Něco takového.

Ale jejich zvláštní černé, ufonské oči skutečně přitahují hodně pozornosti . A domnívám se,
že je nyní skutečně potřeba důkladně pozorovat vše, co s těmito dětmi souvisí, abychom opravdu
věděli, jaké děti se po očkování vlastně rodí.

Další video, které je delší, naleznete přímo na BitChute na tomto odkaze. Black Eyed Kids,
Transhumanismus, Gates & Epstein Baby Ranch, Pandemic Babies. Video je v angličtině a informace
v něm jsou velmi zvláštní, jiné slovo mě nenapadá.

Kromě toho jsem informace o fenoménu černookých miminek našla opět na mém oblíbeném webu
orwell.city, kde o černookých miminkách ve videu hovoří Dr.Vivian Brunet.

Dr. Viviane Brunett hovoří ve videu o tzv.pandemických dětech, která se narodila s velmi zvláštními
vlastnostmi, přičemž jejich černé oči jsou tím jejich nejzvláštnějším rysem, tedy kromě toho, že již ve
dvou dnech dokáží držet hlavu nahoře a chodit již ve 2 měsících věku.

Toto je produkt mutagenní látky, která se dnes vstřikuje plošně lidem s výmluvou, že jde o „vakcínu“.

Orwell City níže přineslo ve videu přímo slova Dr. Brunette.

Odkaz na video na rumble.

https://www.orwell.city/2022/01/mutagen.html
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Přepis zvukové stopy videa:

Madrid Market: Tento týden jsem vás také viděl v nějakém videu s dětmi s velmi
kulatýma, velmi velkýma očima. Byla to prakticky ještě miminka, že?

Dr. Viviane Brunet: Ano.

Madrid Market: A co se s nimi nakonec stane? Jsou fyzicky změněny?

Dr. Viviane Brunet: Ano. Ano, tady máme pár, který byl naočkován ještě před spojením
vajíčka a spermatu. Když dostali očkovací dávku. To je mutagenní. Produkuje to mutace v
lidském genomu. Je to mutagen. Když ti lidé —ten již naočkovaný pár — počnou, tak
mohou mít dítě s koncepcí zcela nové bytosti, což je, když se zrodí transhumánní dítě s
odlišnými vlastnostmi než má normální lidská bytost.

 Jejich oční bulva je celá tmavá . Nemají vůbec žádnou spojivku, což je ta bílá část
oka. Již dvě hodiny po narození udrží hlavu. Chodí, když jsou staré pouze dva měsíce. Je
to úplně jiný vývoj než u normální lidské bytosti. A je tu to video, které jsme poslední dny
viděli všude. Stalo se to virální. A jen ten, kdo nedělá vůbec žádný výzkum, si to
neuvědomuje.

Madrid Market: A je fakt, že těchto dětí je více než obvykle. A pak musí být produktem
očkování covid vakcínou.

Dr. Viviane Brunet: Určitě je to výsledek genetické mutace způsobené vakcínami.
Rozhodně.

Dnes je o 6000 % více potratů. Ta miminka, která nyní dosáhnou těhotenství u očkované
matky a přežijí, tak vůbec nevíme, jak dlouho budou žít.

Víme, že mají různé zvláštní vlastnosti. Ale nevíme, jak dlouho budou žít. Ať už budou
silnější, inteligentnější, připojeni k internetu věcí , jak řekl Piñera – prezident Chile a
Boris Johnson –, dobu života tedy nevíme.

Budou mít třeba vůbec schopnost se rozmnožovat? Nevíme. Budou žít dva roky nebo
deset let? Nevíme. Nebo dokonce dvacet? Nevíme. Je to vlastně umělý transgenní
organismus, jako jsou například geneticky upravené hrozny, které všichni jíme a které
nemají semena. Takže s největší pravděpodobností, až tato miminka dosáhnou svého
reprodukčního věku, budou také bez semen.

Ve skutečnosti, již s jedním očkováním, mnoho mužů ztrácí svou plodnost . A ženy
ztrácejí své normální cykly . Studie uvádějí 60 % až 70 % z nich s hojným, abnormálně
silným krvácením. Jsou zneschopněné. S křečemi a sraženinami, které je zbavují
normálního každodenního života. Kromě výskytu obrovského množství rakoviny děložní
sliznice a prsu, které jsou pozorovány u očkovaných žen.

Originální přepis komentáře: Orwellito, překlad do češtiny Myšpule.

https://www.orwell.city/2021/09/pandemic-babies.html
https://www.orwell.city/2022/01/bio-hacking.html
https://www.orwell.city/2021/07/graphene-oxide-causes-erectile-dysfunction.html
https://www.orwell.city/2021/12/menstruation.html
https://www.orwell.city/2021/12/menstruation.html


Zde je další „zabanované“ video, které už jen tak nenajdete, tak jsem ho stáhla pomocí Bandicam a
umístila sem. Je z Turecka, kde mají problém s výskytem různých nechuných mutací u těchto
„covidových dětí“ jako třeba dítě s ocáskem a pod. Video je turecky, ovšem zvuk není pro jeho
pochopení zase až tak třeba:

Pátrala jsem dál na internetu (chce to nějaký „necenzurovaný“ vyhledávač, doporučuji třeba
Duckduckgo! jinak toho moc nenajdete) a našla jsem Kanadské konspirativní stránky
ournewearthnews.com, s další úvahou na téma covidové genetické manipulace a generace tzv.
„pandemických dětí“.

https://www.theworldcounts.com › příběhy › How-Many-Babies-Are-Each-Day

OSN odhaduje, že se narodí asi140 milionů dětí ročně. Toto číslo by mělo zůstat relativně stabilní
během následujících 50 let tedy od roku 2020 do roku 2070. Od roku 2070 do roku 2100 pak jejhich
počet klesne na přibližně 356 000 dětí denně (130 milionů ročně). Hrubá porodnost je v průměru
18,2 porodů na 1 000 obyvatel nebo 267 celosvětově narozených na milion lidí. Vzhledem k tomu, že
přibližně 50 % světa je dnes již otrávených mRNA vakcínami, můžeme odhadnout, že je možné, že by
zde mohlo být nyní asi 70 milionů covidových dětí. Vzhledem k tomu, že vaxxy nikdy nebyli
skutečnými vaxxy, ale spíše experimentální genovou terapii, tak nyní můžeme vidět, že nové
narozené černooké covidové děti jsou jiné Sami rodiče to dokonce říkají, že jsou „narozeni se
zvláštním postojem“ a se speciálními schopnostmi v jejich raném vývoji. Musíme se tedy začít ptát,
co se to vlastně děje.Protože je to něco nového a je to něco, co lidstvo ještě nikdy předtím nevidělo!
Máme tu nyní odhadem 70miliónů covidových dětí narozených každý rok. Jak dlouho trvá účinek
vaxxed produkujících covid dětí? „Opotřebuje se“? Nejsem si zcela jistá odpovědí na tuto otázku, ale
mohu říci jen na základě mých zcela laických informací, které si snadno zjistí kdokoliv, že účinek
genetické manipulace pravděpodobně již nikdy nevymizí, obzvláště tehdy pokud užíváte boostery… a
navíc kdo opravdu ví, co ty boostery skutečně dělají? Je jasné, že každá forma života potřebuje
nějakou energii, takže pro lidi velmi obecně je to jídlo, slunce, voda atd auto potřebuje palivo, tedy
výlety na čerpací stanici. Zajímalo by mě, co dělají běžné boostery s očkovanými lidmi, jestli to má co
dělat s jejich „hybridizací“ nebo transhumanizací! A jsem si skoro jistá že má! Jedna z maminek
řekla, že těchto pandemických miminek je taková hrstka, že by chtěla jen jedno dítě, kdyby to
covidové miminko bylo to první. Takže to znamená že velice dobře ví, že by nezvládla výchovu 3
covidových miminek! S tímto prohlášením můžeme jasněji vidět, že pokud se sučasné páry ve věku
covidu rozhodnou mít pouze jedno dítě nebo dokonce raději vůbec žádné, takže tento vývoj
porodnosti by pravděpodobně celkově výrazně snížil počet obyvatel. Přiznejme si to na rovinu, celé
to změnilo charakter lidského páření a celkovou lidskou reprodukci. Po milionech let lidské
přítomnosti na této planetě se náhle mezi lety 2020 a 2021 věci naprosto změnily… PŘEDSTAVTE SI
veškeré DŮSLEDKY TOHO, CO JSTE si právě nyní tady PŘEČETLI! UBĚHLI MILIONY LET A PAK SE
VŠE NAPROSTO ZMĚNILO ZA POUHÉ DVA ROKY A TO V JEDNOM VELKÉM FARMACEUTICKÉM
NELEGÁLNÍM EXPERIMENTU. ŽE CELÁ POLOVINA LIDSTVA NECHÁPAJÍC SPRÁVNĚ CO SE
OKOLO DĚJE, SKOČILA ROVNÝMA NOHAMA PŘÍMO DO TOHO A VZALA SI JEHLU S NEZNÁMOU
GENETICKOU TERAPIÍ, měnící celý proces páření a rozmnožování lidstva! Musíme asi trochu sklonit
hlavu a třeba jen na okraj poznamenat, že určité změny jsou skutečně možné a že se dokonce již
nejspíš i dějí.

Covidové děti, nový fenomén dneška (film v angličtině) odkaz přímo na Rumble zde.

Rituály páření se změní. Každý bude nakonec chtít vědět, jestli má právě sex s člověkem nebo s
hybridem. Odhalení vašeho stavu očkování bude tak trochu jako odhalení, zda-li stále jste nebo
již nejste člověk. Je zřejmé, že lidé mohou mít poměrně značnou motivaci lhát a tu a tam
překrucovat pravdu, takže i když vám někdo něco řekne, jak víte, že je to skutečně pravda?
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Lidé uvidí někoho, koho považují za atraktivního, a pak zjistí jeho stav očkování. Možná kliknou
na sociální média a najdou uvedený stav. Možná to už seznamky dávno dělají nebo to dělat
plánují.
Unvaxxed bude vyhledávat unvaxxed… a vaxxed také hledat vaxxed. Lidé mají své preference a
to se pravděpodobně nezmění. Hybridi… mají na výběr? No, to je zatím asi otevřená otázka.
Kulturní posuny u lidí, datování vaxxed hybrid. Bude to jejich segregace? Co když člověk chodí
s hybridem, tak je jako člověk co chodí s předmětem, strojem, počítačem, nebo s „něčím“
inspirovaným dokonce mimozemskou DNA?
Co když do očkování již vložili mimozemskou DNA a pak lidé smíchají lidskou DNA s
mimozemskou DNA a pozmění tak navždy původní lidskou DNA?
Co když je možné, že u hybridů není možné nadále žádné spojení duše se svým zdrojem, s
Bohem? A osobně se domnívám, že toto je dokonce velice pravděpodobné a změny postojů a
chování očkovaných lidí tomu naprosto odpovídají.
Pravděpodobnost, že neočkovaný nebude mít covid dítě, není nulová! To je způsobeno
přenosem očkování na neočkované. Být jen s očkovanými lidmi nebo jim říct, ať vám uvaří
a/nebo naservírují vaše jídlo nebo ranní kávu, kdo skutečně ví, na jaké až úrovni se proměňují
vakcinační účinky a „vedlejší účinky“. Uvědomujete si, že neexistují žádné vedlejší účinky,
existuje pouze „příčina“ a její důsledek, tedy „účinek“?
Covidové děti se mohou nakonec ukázat jako hybridní lidé… zčásti lidé a zčásti stroje. Jaká
práva mají, pokud nějaká mají? Má stroj nějaká práva? Třeba hybridní?

Celá tato záležitost je tedy také duchovní záležitostí a to jmenovitě lidí, kteří si pohrávají ve fyzickém
světě s takovými hračkami, které mají někdy obrovské nezamýšlené důsledky. Ostatně Gatesova
přednáška v Pentagonu ohledně očkování přílišného náboženského fundamentalismu je přesně o



tom, je to o odpojení „duchovních“ center v lidském mozku.

Podívejte se nyní do ne příliš vzdálené budoucnosti… co když mláďata covida
vyrostou a začnou se mezi sebou pářit? Pokud se to stane, bude to opět další
hybrid a jsou tito kříženci mimozemští?

Duchovní je příčina a to fyzické je její následek. Až se toto lidstvo konečně naučí, pak a jedině tehdy
budeme skutečně mocní.

Celé lidstvo toho teď bude muset hodně zvážit a zjevně přehodnotit. Protože
vše je jen láska a to jsme zdá se, zapoměli…
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